





Temporary Suspension of MPF Drop-in Box Service at Kowloon Bay Prestige and Preferred Banking Centre

9 February 2022

In response to the latest developments in the COVID-19 situation, our Kowloon Bay Prestige and Preferred Banking Centre (address: Shop 3B, 1/F, Telford House, Kowloon Bay) has been temporarily closed with effect from 9 February (Wednesday) until further notice. MPF drop-in box service at Kowloon Bay Prestige and Preferred Banking Centre is also suspended during this period.

For designated branches with MPF drop-in boxes which still remain open, please click here for the full list.

We are sorry for any inconvenience caused.

Should you have any queries, please contact our Hang Seng MPF Employer Direct on (852) 2288 6822 or Hang Seng MPF Service Hotline on (852) 2213 2213.

暫停九龍灣優越及優進理財中心的強積金寄存辦理箱服務

2022年2月9日

因應疫情的最新發展,恒生銀行的九龍灣優越及優進理財中心(地址:九龍灣德福大廈1樓3B號)已由2022年2月9日(星期三)起暫停營業至另行通知,而九龍灣優越及優進理財中心的強積金寄存辦理箱亦於此段期間暫停服務,直至另行通知。

有關仍然維持服務並設有強積金寄存辦理箱之指定分行,請按此查閱完整名單。

不便之處,敬請原諒。

如有任何查詢·請致電恒生強積金僱主專線(852) 2288 6822或恒生強積金服務熱線 (852) 2213 2213。